
PROJEKT 
Protokół Nr 4/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu 

w dniu 17 września 2024 roku 

 

Miejsce posiedzenia: w Sali „Lira” Sokólskiego Ośrodka Kultury, ul. Grodzieńska 1. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 11:45, zakończono 12:02. . 

Przewodniczył: Elżbieta Borowska  – Przewodnicząca Komisji Oświaty.  

Protokółował: Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji 

Obecni:  

Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności 

Osoby spoza Komisji: wg załączonej listy obecności 

Porządek posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia opłat za pobyt dziecka w 

Żłobku Miejskim w Sokółce oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. 

4. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w 

roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Sokółka 

jednostkach oświatowych. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej utworzenia na terenie Gminy 

Sokółka zespołów wychowania przedszkolnego. 

6. Wolne wnioski. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie porządek 

obrad. 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie protokół z 

poprzedniego posiedzenia. 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia opłat za pobyt dziecka w 

Żłobku Miejskim w Sokółce oraz określenia maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Żłobka Miejskiego Ewa Puszko. 

Radna Anna Marta Aniśkiewicz zapytała czy nie można było w tej kwocie uwzględnić 

wyżywienia. 



Dyrektor Żłobka Miejskiego Ewa Puszko powiedziała, że w ten zakres nie może wchodzić 

wyżywienie, ponieważ wtedy państwo nie zwróciłoby tych kosztów. 

Radny Michał Tochwin zapytał czy rodzice będą zobligowani do złożenia wniosku w ZUSie 

na to świadczenie. 

Dyrektor Żłobka Miejskiego Ewa Puszko powiedziała, że nie może nikogo do tego 

zobligować, ale dzieci będą miały prawo do tego, żeby rodzice złożyli wniosek o świadczenie 

„aktywny w żłobku”. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w 

roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w prowadzonych przez Gminę Sokółka 

jednostkach oświatowych. 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Annę Sidor - Żemajduk – kierownik Referatu 

Oświaty Urzędu Miejskiego w Sokółce. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska zapyta czy przez pierwsze 5 godzin 

dziecko będzie bezpłatnie. 

Anna Sidor - Żemajduk – kierownik Referatu Oświaty Urzędu Miejskiego w Sokółce 

potwierdziła, że dzieci przez pierwsze 5 godzin będą bezpłatnie korzystały z przedszkoli. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja 5 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 
Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej utworzenia na terenie Gminy Sokółka 

zespołów wychowania przedszkolnego. 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Annę Sidor - Żemajduk – kierownik Referatu 

Oświaty Urzędu Miejskiego w Sokółce. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja 5 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Ad. 6 

Wolne wnioski. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołował        Przewodnicząca Komisji 

Bartłomiej Klim        Elżbieta Borowska 


